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İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Ahmet Bal, İl Genel Meclisi’ne 
ilimizdeki Koronavirüs salgını ve yürütülen mücadeleyle ilgili 
bilgi verdi. Bu konuda meclis sunum yapan Bal, Mayıs ayın-
da vakaların sıfırlandığını ancak kontrollü sosyal hayat döne-
minden sonra vaka sayılarında tek haneli artışlar yaşandığını 
bildirdi. Bal, özellikle büyük şehirlerden ve yurt dışından 
gelen gurbetçilerin ardından vaka sayılarında çift haneli ar-
tışlar yaşandığını belirtti.

İl Sağlık Müdürü Bal, il genelinde alınabilecek her türlü 
tedbiri zamanında aldıklarını belirterek salgınla en üst dü-
zeyde mücadele ettiklerini belirterek içinde bulunduğumuz 
yaz döneminde yaşanan hareketlilik nedeniyle vatandaşların 
maske, mesafe ve temizlik kurallarına riayet etmelerini 
önemle vurguladı.

Uzun süredir çöp tesisine 
karşı mücade eden Görele il-
çesi Çavuşlu beldesi halkı, sa-
hillerine yapılmak istenen 
kafes balık yetiştiriciliği tesisi-
ne karşı çıkmak için eylem-
de… 

Çiftliği denizlerine iste-
meyen yöre halkı bu amaçla 
örgütlendi. Yapılacak olan 
ÇED toplantısını protestolar 
nedeniyle iptal edildi.

Belediye Başkanı Fatih 
Duzcu, çiftliğe onay vermeye-
ceklerini, aynı alanda plaj pro-

Giresun merkez ve il-
çelerde hafta sonu 
adeta Koronavirüs yok-
muş gibi davranıldı. 
Yurtdışından ve il dışın-
dan fındık için gelenle-
rin cadde ve sokaklarda 
oluşturdukları yoğunluk 
dikkat çekti. Parklar, çay 
bahçeleri, kafeteryaların 
yanı sıra, plajlar ve kum-
sallar adeta doldu taştı.

Halka açık alanlarda 
denize giren vatandaş-
ların yapılan uyarılara 
ve önlemlere rağmen 
sosyal mesafe kuralları-
na dikkat etmedikleri 
görüldü.

Giresun’da kumsallarda çadır kurulmasına izin 
verilmiyor. Kurulan çadırlar da zabıta tarafından 
uyarılarak kaldırılıyor.

Koronavirüs salgını nedeniyle bu uygulamanın 
yapıldığı belirtiliyor.

Öte yandan Giresun Belediyesi tarafından 
Güre mevkiine kurulan çadır ve kamp alanı da ka-
patıldı. Burada bulunan 100 dolayındaki çadır da 
sahipleri tarafından kaldırıldı.

DENİZ KENARLARINDA
‘SOSYAL MESAFESİZLİK’!

ÇADIRLAR KALKTI

ÇAVUŞLU’NUN ÇÖPTEN SONRAKİ

jeleri olduğunu söylerken, ba-
lıkçılar kooperatifi başkanı ve 
muhtar Sezgin Hamzaoğlu, 
“bu çiftlik balıkçılığı bitirecek. 
Orası avlanma alanı diye” 
tepki gösterdiler.

M.v CEMAL ÖZTÜRK:
“ZARARLARINI

ARAŞTIRIYORUZ”
Ak Parti Giresun Milletve-

kili Cemal Öztürk  ise yaptığı 
açıklamada “ebetteki istihda-
ma katkı ve üretim için yatırı-
mı önemsiyoruz ancak yöre 
halkının istek ve talepleri de 

çok önemlidir. Kurulacak yatı-
rımın çevreye olumlu ve 
olumsuz etkileri etraflıca 
araştırılır, değerlendirilir ve 
bundan sonra gerekli çalışma-
lar yapılır. 

Biz de yöre halkımızın 
talep ve isteklerini değerlen-
dirmekle birlikte fayda ve za-
rarlarını araştırıyoruz” ifadele-
rini kullanmıştı.

Öte yandan belediye bir 
duyuru yaparak bugün ÇED 
toplantısı yapacağını açıkladı.

Devamı sayfa 2’de..

DERDİ, BALIK ÇİFTLİĞİ
Halk protesto etti, ÇED toplantısı yapılamadı. Başkan Fatih Duzcu,

“kirlilik yaratacağı için onaylamıyoruz, denizimize sahip çıkacağız” dedi

BAL:  “VAKALAR KONTROLLÜ SOSYAL
HAYAT DÖNEMİNDE ARTTI”

Giresun Valisi Enver Ünlü, Giresun’da fındık hasatı 
için alınan Koronavirüs önlemlerinde bir sorun olmadığını 
belirtti.

Vali Ünlü, bu konuda yaptığı açıklamada,” fındık ha-
sadı ile ilgili şu ana kadar herhangi bir sorunumuz yok, 
her şey yolunda. Hem sağlık açısından hem de barınma 
açısından kaymakamlarımız, muhtarlarımız ve sağlık gö-
revlilerimiz konuyu titizlikle takip ediyorlar. Salgının yayı-
lımının önlenmesi için tarım işçilerimizin kendi aralarında 
ziyaretlerden kaçınmaları gerekmektedir. Yine tarım işçi-
lerimiz bir yerden başka bir yere hareket edecekleri 
zaman mutlaka yetkililerin uyarı ve tavsiyelerine dikkat 
etmeliler” diye konuştu.

VALİ ÜNLÜ: “FINDIK İÇİN ALINAN
KORONA ÖNLEMLERİNE DİKKAT!”

Bugün tüm il ve ilçelerde, “Sağlık İçin, 
Hepimiz İçin” mottosu ile günlük yaşamın 
tüm alanlarını kapsayacak şekilde genel de-
netimler gerçekleştirilecek. Denetimlere biz-
zat valiler, kaymakamlar, belediye başkanla-
rı, ilgili kamu kurum ve kuruluşlarının yöne-

BUGÜN YÜKSEK YOĞUNLUKLU DENETİM VAR
ticileri ve güvenlik ekipleri katılacak.

İçişleri Bakanı Süleyman Soylu tarafın-
dan Valiliklere gönderilen genelgede, kont-
rollü sosyal hayat döneminde temel pren-
sipler olan temizlik, maske ve mesafe kural-
larının yanı sıra tüm iş kolları ve yaşam 
alanları için belirlenen tedbirlere uyulması-
nın salgınla mücadelenin başarısı açısından 
büyük önem arz ettiği belirtildi.

Ayrıca gelinen aşamada, son günlerdeki 
vaka sayıları da göz önünde bulunduruldu-
ğunda, hayatın her alanında mevcut tedbir-
lere uyulmasının önemi bir kez daha ortaya 
çıktığı ifade edildi. Devamı sayfa 2’de

Giresun Belediyesi asfaltlama çalışmalarını yoğunlaştırdı. 
Bu kapsamda şehrin en çok nüfusunun yaşadığı Teyyaredü-
zü mahallesi, hastaneler bölgesinden başlanarak asfaltlanı-
yor. Yöre halkı serilen sıfır astaltla mahallelerinin yeni bir gö-
rünüme kavuştuğunu ifade ederek Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu ve ekiplere teşekkür etti.

Başkan Şenlikoğlu ise, asfaltlamayı programlı biçimde 
sürdürdüklerini beliterek, ” Bugün asfalt döktük, birkaç ay 
sonra bu asfalt sökülürse, hem Belediyenin yani halkın para-
sını boşa harcamış oluruz hem de vatandaşımızı mağdur 
etmiş oluruz. Onun için asfalt çalışmalarını programlı şekil-
de yapıyoruz” dedi. Devamı sayfa 2’de

BELEDİYEDEN ASFALT ATAĞI

Haber: Ufuk Kekül
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GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

TBMM Başkanlık D�vanı Kat�p Üyes� Cumhur�yet 
Halk Part�s� G�resun M�lletvek�l� Necat� Tığlı, G�resun 
T�caret ve Sanay� Odası Yönet�m Kurulu Başkanı Hasan 
Çakırmel�koğlu’nu z�yaret ett�. Z�yaretle �lg�l� ayrıntılı 
açıklama yapılmadı ancak ülkem�z ve �l�m�z�n ekonom�-
n�n genel durumu ve G�resun �ş dünyasının talepler� üze-
r�ne b�lg� alış ver�ş�nde bulunulduğu bel�rt�ld�.

1. sayfadan devam
ÇED toplantısı önces�n-

de Çavuşlu Beled�ye Başka-
nı Fat�h Duzcu, Çavuşlu Bel-
des� Su Ürünler� Kooperat�fi 
Başkanı ve Çavuşlu Muhtarı 
Sel�m Hamzaoğlu, Trabzon 
ve Samsun’dan gelen avu-
katlar ve yöre halkının katıl-
dığı b�r değerlend�rme top-
lantısı yapıldı..

Ş�rket�n, ‘halkı b�lg�len-
d�rme toplantısı’nı başlatma 
g�r�ş�m� üzer�ne toplantıda 
alınan karar doğrultusunda 
engellend� ve yöre halkının 
katılmadığına da�r tutanak 
tutulması �stend�. 

Tutanağa “Halk katılma-
dığı �ç�n toplantı yapılama-
mıştır” yazılması sağlandı. 

1. Sayfadan devam
İç�şler� Bakanlığı 81 �l va-

l�l�ğ�ne, 'Cov�d-19 Tedb�rler� 
Denet�mler�' konulu genelge 
gönderd�. Genelge kapsa-
mında, ülke genel�nde ger-
çekleşt�r�len kapsamlı koro-
na v�rüs denet�mler�ne 
devam ed�lecek.

Bugün Yapılacak dene-
t�mlerle �lg�l� şu b�lg�lere yer 
ver�ld�:

“Tüm �l ve �lçelerde, b�z-
zat val�ler, kaymakamlar, be-
led�ye başkanları, �lg�l� kamu 

BAKANLIKTAN DENETİM GENELGESİ
kurum ve kuruluşlarının yö-
net�c�ler� ve personel�, 
köy/mahalle muhtarları, mes-
lek odaları, genel kolluk b�-
r�mler� (pol�s, jandarma, 
sah�l güvenl�k) ve özel kol-
luk görevl�ler�n�n (zabıta, 
özel güvenl�k vb.) katılımıy-
la oluşturulan ek�pler tarafın-
dan “Sağlık İç�n, Hep�m�z 
İç�n” mottosu �le 11 Ağustos 
Salı günü yaşamın tüm alan-
larını kapsayacak şek�lde 
genel denet�mler�n gerçek-
leşt�r�lecek.

Bu denet�mler; konakla-
ma tes�sler�, alışver�ş mer-
kezler�, pazar yerler�, sosyete 
pazarları, lokanta, kafe, res-
toran, kahvehane, kıraathane, 
çay bahçes�, düğün ve n�kâh 
yapılan yerler, berber-
kuaför-güzell�k merkezler�, 
�nternet kafe-salon ve elekt-
ron�k oyun yerler�, şeh�r �ç� 
ve şeh�rlerarası toplu ulaşım 
araçları, t�car� taks�ler, taks� 
durakları, park-p�kn�k alanla-
rı, lunapark-temat�k parklar 
ve b�lumum yaşam alanlarını 
(plajlar, cadde ve sokaklar 
vb.) kapsayacak şek�lde 
planlanacak.

DENETİMLER
KESİNTİSİZ VE

SÜREKLİ OLACAK
Korana v�rüs salgınıyla 

mücadele amacıyla alınan 
tedb�rler �le bel�rlenen kural-
lar noktasında, gerek �şletme 
sah�pler�n�n ve h�zmet sağla-
yıcıların gerekse vatandaşla-
rımızın b�l�nçlend�r�lmeler�n� 

ve tedb�r-kurallara en üst se-
v�yede uymalarını sağlamak 
amacıyla denet�mler�n kes�n-
t�s�z ve sürekl�l�k teşk�l 
edecek şek�lde gerçekleşt�r�-
lecek

Bu amaçla önümüzdek� 
10 gün boyunca konu-
faal�yet alanı bazlı olacak şe-
k�lde (bel�rlenecek günlerde 
tüm lokanta ve restoranların 
denetlenmes�, d�ğer gün 
toplu ulaşım araçlarının 
kontrol ed�lmes� g�b�) sahada 
etk�n denet�m yapılacak.

Denet�mlerde vatandaşla-
rın kalabalıklar hal�nde b�r 
araya geleb�ld�kler� etk�nl�k 
(düğün, n�şan, kına, sünnet 
düğünü, cenaze, taz�ye vb.) 
ve yerlerde (plajlar, cadde ve 
sokaklar, park alanları vb.) te-
m�zl�k, maske ve fiz�k� mesa-
fe kurallarına uyulup uyul-
madığına özell�kle d�kkat ed�-
lecek.

Vatandaşların toplu ola-
rak b�r arada bulunmasına 

sebep olduğu �ç�n 
16.03.2020 tar�h� �t�bar�yle fa-
al�yetler� durdurulan taz�ye 
evler�ne �l�şk�n hem vatan-
daşlarımızın uyarılması hem 
de alınan bu önleme r�ayet 
ed�l�p ed�lmed�ğ�n�n denet-
lenmes� amacıyla bu konuda 
en doğru b�lg� sah�b� olan d�n 
görevl�ler�n�n kolluk güçler� 
�le �rt�batlandırılması sağla-

nacak.
Denet�m ek�pler�n�n her 

b�r �ş kolu ya da mekânın uz-
manlık b�lg�s� göz önünde bu-
lundurularak �lg�l� kamu 
kurum ve kuruluşları (kol-
luk, yerel yönet�mler, �l/�lçe 
müdürlükler� vb.), köy-
mahalle muhtarları �le mes-
lek odalarının tems�lc�ler�n-
den oluşacak şek�lde bel�rle-

necek, bunun �ç�n tüm kamu 
kurum ve kuruluşlarının per-
sonel�nden azam� ölçüde �st�-
fade ed�lecek.

Denet�mler sırasında reh-
berl�k ed�c� ve b�l�nçlend�r-
meye yönel�k faal�yetlere 
ağırlık ver�lecek. Denet�m fa-
al�yetler�n�n etk�nl�ğ�n�n ve 
görünürlüğünün en üst sev�-
yede tutulacak.”

TIĞLI, TSO’YU ZİYARET ETTİ

G�resun M�lletvek�l� ve TBMM Karaden�z Ekonom�k 
İşb�rl�ğ� Parlamenter Asambles� (KEİPA) Türk 
Delegasyonu Grubu Başkanı Cemal Öztürk, G�resun Ün�-
vers�tes� Rektörü Prof. Dr. Yılmaz Can’ı z�yaret ett�. Öz-
türk, , yerleşke �çer�s�nde devam eden �nşaat çalışmaları 
hakkında b�lg� aldı. Yapımı tamamlanma aşamasında 
olan Spor B�l�mler� Fakültes� ve fakülte yolu �ç�n kamu-
laştırılması gereken alana da g�den Öztürk, Ün�vers�te-
n�n �ht�yaçlarının g�der�lmes� noktasında her zaman elle-
r�nden gelen� yaptıklarını, bundan sonra da yapacakları-
nı, ün�vers�ten�n her da�m yanında olduklarını bel�rtt�.

Rektör Can, Öztürk’e ün�vers�ten�n sorunlarına karşı 
gösterd�ğ� duyarlılığa ve yaptığı katkılara teşekkür ede-
rek, ün�vers�ten�n �ht�yaçlarının g�der�lmes� noktasında 
verd�kler� desteğ�n çok öneml� olduğunu, bu desteğ� al-
maya devam etmek �sted�kler�n�, şu an �t�bar�yle yapılan 
çalışmaların çok zor b�r dönemden geç�lmes�ne rağmen, 
bu tür katkılarla hızlandığını d�le get�rd�.

M�lletvek�l� Cemal Öztürk’ün z�yaret�nde, Rektör Yar-
dımcıları Prof. Dr. Hüsey�n Peker ve Prof. Dr. Güven 
Özdem de hazır bulundular.

Bulancak Beled�yes� 
tarafından sürdürülen ve 
dönüşüm projeler� olarak 
tanımlanan; m�llet bahçe-
s�, yen� beled�ye h�zmet 
b�nası ve meydan düzen-
lemes� �le sah�lde �k� yol 
arasında yapımına başla-
nan yen� kent parkında 
başlatılan yapım �şler� 
büyük b�r hızla sürdürü-
lüyor.

BAŞKAN YAKAR:
“BULANCAK

KARADENİZ’İN
PARLAYAN

YILDIZI OLACAK”
Çalışmalar hakkında 

b�lg�lend�rmede bulunan 
Beled�ye Başkanı Recep 
Yakar; “söz verd�ğ�m�z 
ve açıkladığımız g�b� 

MİLLETVEKİLİ CEMAL ÖZTÜRK,
GİRESUN ÜNİVERSİTESİ’Nİ ZİYARET ETTİ

ÇAVUŞLU, BALIK
ÇİFTLİĞİNE TEPKİLİ

Daha sonra yapılan değer-
lend�rme toplantısında 10 
gün �ç�nde �t�raz d�lekçeler�-
n�n toplanarak G�resun 
Çevre ve Şeh�rc�l�k İl Mü-
dürlüğüne ver�lmes� karar-
laştırıldı.

B�r ay önce yapılmak �s-
tenen toplantıda halk �le ş�r-
ket tems�lc�ler� arasında 
çıkan kavga neden�yle top-
lantı gerçekleşmem�şt�. Bun-
dan dolayı öncek� gün ger-
çekleşt�r�lmes� planlanan 
ÇED toplantısı �ç�n jandar-
manın aldığı önlemler d�k-
kat çekt�.

Balık ç�ftl�ğ�n�n den�z� 
k�rleteceğ� �ç�n onay verme-
d�ğ�n� söyleyen Çavuşlu Be-
led�ye Başkanı Fat�h Duzcu 

basına yaptığı açıklama-
da“Balık ç�ftl�ğ� yapılmak �s-
tenen yer�n kıyısında halk 
plajı yapıyoruz. Den�z�m�ze 
sah�p çıkacağız. Altın yu-
murta da yumurtlasa �stem�-
yoruz” ded�.

Balıkçı Kooperat�fi Baş-
kanı ve Muhtar Sezg�n Ham-
zaoğlu �se, “Balıkçıların av-
lanma sahasına yapılan 
balık ç�ftl�ğ�ne karşıyım. 
Küçük balıkçılığı b�t�recek. 
Özell�kle küçük balıkçıların 
palamut avladığı yer. Gece 
akıntı yönüyle gezen ağlarla 
yapıldığı �ç�n can ve mal 
kaybına neden olacaktır. 
Balık ç�ftl�ğ�n� engellemek 
�ç�n el�m�zden gelen� yapa-
cağız” ded�.

YAKAR:”PROJELERİMİZ
2022’DE TAMAMLANACAK”

yen� döneme damgasını vu-
racak.Tüm projeler�m�z� en 
geç 2022 sonunda tamamla-
yarak h�zmete sunacağız. 
“ded�

Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, bakanlar ve m�lletve-
k�ller�ne teşekkür eden 
Recep Yakar, “bunların ya-
nında tamamlanmak üzere 
olan Galer�c�ler s�tem�z, 
y�ne 2021 sonunda b�t�rme-
y� hedefled�ğ�m�z Karade-
n�z’�n en uzun b�s�klet ve yü-
rüyüş yolu, ve �lçe genel�n-
de toplam 15 km’l�k yen� as-
falt çalışmalarımızla Bulan-
cak’ı dönüştürmüş olacağız. 
Bulancak yen� yüzüyle Ka-
raden�z’�n parlayan yıldızla-
rından olacaktır” �fades�n� 
kullandı.

G�resun'un Doğankent �l-
çes�nde Türk�ye’de �lk Ko-
rona v�rüs vakasının görül-
düğü 11 Mart tar�h�nden bu-
güne sadece 4 k�ş�de poz�t�f 
bulguya rastlanıldı.

İlçede Korona v�rüs sal-
gınını önlemek amacıyla 
sıkı tedb�rler�n alınarak ve 
denet�mler�n aralıksız sür-
dürüldüğünü �fade eden Do-

EN AZ ‘KORONALI’ İLÇE: DOĞANKENT…

ğankent Kaymakamı Tun-
cay Karataş, “Gevşemek 
yok, Sağlık Bakanlığı ne 
derse harfiyen uyguluyoruz. 
Vatandaşlarımıza alınması 
gereken önlemler konusun-
da her da�m b�lg�lend�rme 
yapıyoruz. Jandarmamızla, 
emn�yet�m�zle, d�n görevl�-
ler�m�zle köy köy, mahalle 
mahalle b�lg�lend�rme yapı-

yoruz. V�rüs salgınının 
önüne geçmek �ç�n gevşe-
meye, rehavete fırsat ver-
memeye çalışıyoruz. Özel-
l�kle toplu yapılması gerek 
etk�nl�klere sıkı tedb�rler alı-
yoruz. Bütün bunları da va-
tandaşlarımızı düşündüğü-
müz �ç�n yapmak zorunda ol-
duğumuzu vatandaşlara an-
latıyoruz. Vatandaşlarımızın 
da duyarlı ve anlayışlı yak-
laşımları sonucu Allah’a şü-
kürler olsun bugüne kadar �l-
çem�zde vaka görülmem�şt�. 
Gelen gurbetç�ler�m�z nede-
n�yle 4 k�ş�de poz�t�f bulgu-
ya rastlanıldı. Bunlardan sa-
dece b�r hastamız yatmakta, 
�k� hastamız �y�leşm�ş du-
rumda, b�r hastamızda �zo-
lasyondadır” b�lg�s�n� verd�.

1. sayfadan devam
G�resun Beled�yes� Fen İşler� Müdürlüğü ek�pler�, as-

faltlama çalışmalarına hız verd�.
Ek�pler, bu kapsamda şehr�n en kalabalık bölges� 

Teyyaredüzü Mahalles�’nde yer alan Hastaneler bölge-
s�nde, Şeh�t Adnan Zıvalıoğlu sokakta ve Dem�r 
Sokak’ta gen�ş kapsamlı asfalt çalışması başlattı.

Ser�len sıfır asfaltla b�rl�kte söz konusu cadde ve so-
kaklar daha kullanışlı ve modern b�r görüntüye kavuşur-
ken, gerek araç sürücüler� gerekse de yöre sak�nler� Be-
led�ye Başkanı Aytek�n Şenl�koğlu ve ek�b�ne teşekkür 
ett�ler.

G�resun Beled�ye Başkanı Aytek�n Şenl�koğlu yaptı-
ğı açıklamada, bel�rlenen b�r program dâh�l�nde �ved�-
l�kle yapılması gereken yerlerde asfaltlama çalışması ya-
pıldığını b�ld�rerek: "b�z asfaltlamada yapboz g�b� b�r s�s-
tem oluşmasını �stem�yoruz. Bugün asfalt döktük, b�r-
kaç ay sonra bu asfalt sökülürse, hem Beled�yen�n yan� 
halkın parasını boşa harcamış oluruz hem de vatandaşı-
mızı mağdur etm�ş oluruz. Onun �ç�n asfalt çalışmalarını 
programlı şek�lde yapıyoruz. B�r sokakta altyapı çalış-
maları tamamlanmışsa asfaltını tamamlıyoruz. Bununla 
�lg�l� olarak ek�pler�m�z� �ht�yaç duyulan tüm güzergâh-
larda asfaltlama çalışması �ç�n seferber ett�k” ded�.

BELEDİYEDEN ASFALT ATAĞI
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Ordu Büyükşeh�r Bele-
d�ye Başkanı Dr. Mehmet 
H�lm� Güler, tarafından bu 
yıl �lk kez uygulanan ve fın-
dık �şç�ler� �le üret�c�ler� bu-
luşturan ‘Fındık Dalda 
Aklın İşç�de Kalmasın’ pro-
jes� kapsamında yen� sezon 
fındık hasadı �ç�n �şç�ler bah-
çelere g�rd�.

Projeyle bahçe sah�pler�-
ne �şç�, �şç�ler�nde bahçe �ş� 
bulmasına yardım ed�l�yor.

H�lm� Güler’e teşekkür 
eden fındık �şç�ler�, “Daha 
önce çalışmadığımız, g�rme-
d�ğ�m�z fındık bahçeler�ne 
g�rd�k. 

Araya başka b�r aracı g�r-
meden bahçe sah�b� �le fiyat 
konusunda b�zler konuşup 
anlaşma yapıyoruz. B�z�m 
�ç�n çok ver�ml� b�r proje 
oldu “ded�ler.

Geçm�ş yıllara oranla fın-
dık �şç�s� bulma konusunda 
zorluk çekmed�kler�n� bel�r-
ten bahçe sah�pler�, “Proje 
sayes�nde bu yıl �şç�ler� 
memleket�m�zden b�reb�r gö-
rüşme sonunda aldık. Hem 
tecrübel� hem de uygun fi-
yata gel�yor. Bu proje b�z�m 

Trabzon T�caret Borsası 
Mecl�s Başkanı ve Ulusal 
Fındık Konsey� Başkanı Se-
bahatt�n Arslantürk, hedef-
ler�n�n 2 m�lyar dolar c�va-
rında olan fındık �hracatını 
5 m�lyar dolara çıkarmak 
olduğunu söyled�. Arslan-

Görele’de Beled�ye Başkanı Tolga Erener, �lçe Kay-
makamı Murat Özdem�r ve F�lyasyon Tak�p Kurulu �le 
b�rl�kte koronov�rüs önlemler� denet�m� yapıldı. Pazar-
lar, �ş yerler�, marketler, toplu taşıma araçları, alışver�ş 
alanları, lokantalar, kafeteryalar ve taks�lerde yapılan 
denet�mlerde maske kullanımı, sosyal mesafe ve h�j-
yen kurallarına harfiyen uyulması gerekt�ğ� uyarıların-
da bulundu.

Koronav�rüs denet�mler�n�n habers�z sıklıkla yapı-
lacağını bel�rten Beled�ye Başkanı Tolga Erener, “Tür-
k�ye genel�nde vaka sayılarında c�dd� oranda yükselme 
söz konusu. G�resun ve �lçeler�nde de vaka sayılarında 
yükselme gözlenmekted�r. İç�şler� Bakanlığımızın ge-
nelges�yle İlçe Kaymakamımız Murat Özdem�r önder-
l�ğ�nde �lçem�zde koronav�rüs denet�mler�ne başladık. 
İşyerler�m�ze kurallara uyulması gerekt�ğ�n� tekrar tek-
rar hatırlattık. Bundan sonrak� süreçte denet�mler�m�z� 
sıklıkla sürdürerek, uyulması gereken tedb�rlere r�ayet 
etmeyen esnaf ve vatandaşlarımıza gerekl� ceza� �şlem 
uygulanacaktır. Kend�m�z ve başkalarının sağlığı �ç�n 
tedb�rlere uyalım ve uymayanları uyaralım. Ülkem�z� 
ve tüm dünyayı tehd�t eden bu belayı el b�rl�ğ� �çer�s�n-
de bertaraf edel�m” ded�.

BU PROJEYLE FINDIK
DALDA KALMIYOR

olduğu kadar �şç� kardeşler�-
m�z açısından da önel�. 
İnşallah gelecek yıllarda da 
bu projeye devam ed�l�r” 
d�ye konuştu.

Proje koord�natörü Asım 
Suyabatmaz, geçen yıl be-
l�rl� �lçelerde gerçekleşt�r-
d�kler� fındık toplama �şle-

m�n� bu yıl gen�ş kapsamlı 
yaptıklarını söyled�. Suya-
batmaz, “Hayata geç�rd�ğ�-
m�z proje sayes�nde �l�m�z-
de �st�hdam başta olmak 
üzer b�rçok alanda vatan-
daşlarımıza katkı sağladık. 
Proje sayes�nde bahçe sa-
h�pler� darda kalmadı, fın-

dık �şç�ler� �şs�z bırakılmadı. 
İl dışına çıkan m�lyonlarca 
l�ra bu proje sayes�nde �l�-
m�zde kaldı. Ordu Büyükşe-
h�r Beled�yes� olarak ge-
lecek yıl bu projey� daha da 
gen�ş k�tlelere ulaştırmak 
�ç�n çalışma yapacağız” şek-
l�nde konuştu.

FINDIK
İHRACATINDA
HEDEF:
5 MİLYAR DOLAR

türk, “bundan sonrak� gay-
ret�m�z bu yönde olacak” 
ded�.

Trabzon T�caret Borsası 

tarafından yürütülen 'Fın-
dıkta Ver�m ve Kal�tey� Art-
tırma Projes�' kapsamında 
Yomra �lçes�ne bağlı İk�su 
Mahalles�’nde tek gövdel� 
ağaç s�stem� �le oluşturulan 
örnek bahçede fındık hasatı 
etk�nl�ğ� düzenlend�.

Burada konuşan Arslan-
türk, "Normalde b�z�m b�r 
numaralı �ş�m�z tarımla uğ-
raşmak değ�l t�caret�n� yap-
maktı. Ancak fındık tarı-
mında uygulanan klas�k 
yöntem�n yaşlanmış bahçe-
lerde devam edemeyeceğ�-
n� gördük. 900 b�n tonlara 
ulaşmış olan üret�m 600 
b�n tonların altına düştü. 
Son üç yıldan ber� de çok 
daha b�r yoğun b�r şek�lde 
Türk�ye’n�n fındık üreten 
tüm �ller�nde benzer� proje-
lere daha hızlı yapma gay-
ret� �çer�s�ndey�z. Gerek 
İhracatçılar B�rl�ğ� gerek 
Tarım İl Müdürlükler� bah-
çen�n oluşmasında Trabzon 
Tarım İl Müdürlüğünün 
çok büyük gayretler� oldu. 
Bundan sonrasında da ola-
cak. Çünkü b�z�m hedefi-
m�z dönümde 500 k�log-
ram. Bunu yapmak müm-
kün çünkü bunun şu anda 
Türk�ye’de örnekler� var. 
Bu bahçe yağlı ded�ğ�m�z 
çeş�t. İnşallah bundan son-
rasında Türk�ye’ye daha 
çok çalışıp daha çok kazan-
dırmak. İk� m�lyar dolar c�-
varında olan �hracatımızı 5 
m�lyar dolara çıkarmak. Bu 
da mümkün. Bundan son-
rak� gayret�m�z o yönde ola-
cak” d�ye konuştu.

Yapılan konuşmaların 
ardından fındık hasadı baş-
larken, etk�nl�ğe katılanlar 
fındık bahçes�nde fındık 
topladı

“VAKALAR ARTIYOR, 
DENETİMLERİMİZİ
SÜRDÜRECEĞİZ”

GÖRELE BELEDİYE BAŞKANI ERENER: 

Çocuk �şç�l�ğ�n�n önlenmes� kapsamında 
G�resun’a a�leler�yle gelen 16 yaşından küçük 
çocuklara M�ll� Eğ�t�m Müdürlüğü tarafından 
okuma yazma, res�m, müz�k g�b� kurslar açıl-
dı. Ayrıca okuma yazma b�lmeyen yet�şk�n ka-
dınlara da okuma yazma kursu ver�l�yor.

ÇOCUK İŞÇİLİĞİ İLE MÜCADELE 
EKİBİ DENETLEYECEK

Fındık hasadında çocuk �şç� çalıştırılması-
nı önlemek �ç�n merkezde A�le Çalışma ve 
Sosyal H�zmetler İl Müdürlüğü, Çalışma ve İş 
Kurumu İl Müdürlüğü �le SGK İl Müdürlüğü 
yetk�l�ler�nden oluşturulan 3 k�ş�l�k "Çocuk 
İşç�l�ğ� İle Mücadele Ek�b�", �lçelerde �se Kay-
makamlıklarca oluşturulacak denet�m ek�pler� 
tarafından sık sık denet�mler yapılacak.

GİRESUN ÇOCUK İŞÇİLİĞE KARŞI
Fındık hasadının başlamasının ardından bahçe sahipleri çocuk işçi çalıştırmamaları konusunda uyarıldı

http://info@linra.com.tr
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Esp�ye’ye bağlı Yen�köy 
köyünde bulunan Yed�değ�r-
menler bakımsızlıktan dola-
yı kader�ne terk ed�lm�ş gö-
rüntüsü ç�z�yor. Cenev�zl�ler 
dönem�nde kurulan ve yak-
laşık 300 yıllık b�r tar�he 
sah�p olduğu düşünülen Ye-
d�değ�rmenler 2013 yılından 
bu yana tab�at parkı statü-
sünde. Doğa Koruma ve 
M�ll� Parklar Genel Müdür-
lüğü’ne bağlı olarak özel b�r 
ş�rket tarafından �şlet�len 
parktak� bakımsızlık yerl� 
ve yabancı tur�stler�n tepk�-
s�n� çek�yor.

TARİHİ
DEĞİRMENLER
KIRIK DÖKÜK

103 hektarlık alan �çer�-
s�nde 5 şelale, 7 değ�rmen, 2 
mağara, 1 kale kalıntısı, 1 
tane oluşumu tamamlanmış 
30 tane de oluşumu devam 
eden obruğun bulunduğu 
parkta 300 yıllık tar�h� de-
ğ�rmenler atıl durumda. Göz 
odalarda bulunan değ�rmen-
ler kırık ve kullanılamaz 
halde dururken değ�rmen 
odalarında ateş yakıldığı ve 
duvarların yazılarla dolu ol-

G�resun Ün�vers�tes� Rektörü Prof. Dr. Yılmaz Can, 

Prof. Dr. A. İlhan Özdem�r Eğ�t�m ve Araştırma Hasta-

nes�'ne Başhek�m olarak atanan Doç. Dr. At�lla Çıtlak'a 

hayırlı olsun z�yaret�nde bulundu. Can Çıtlak’ı kutladı 

ve görev�nde başarılar d�led�

Z�yarette Rektör yardımcıları Prof. Dr. Güven 

Özdem ve Prof. Dr. Hüsey�n Peker de yer aldı.

YEDİDEĞİRMENLER TABİAT PARKI BAKIM BEKLİYOR
Özel bir şirket tarafından işletilen ve girişi
ücretli olan parkta bulunan tarihi değirmenler 
kırık dökük, obruklar bakımsız ve kamelyalara
çıkan yollar çamur içinde

duğu gözlen�yor. Sey�r ka-
melyalarına geç�şlerde �se 
su b�r�k�nt�s�nden ötürü olu-
şan çamur, geç�şlerde vatan-
daşlara zor anlar yaşatıyor.
ORMANLIK ARAZİDE 

MANGAL YAKMAK 
SERBEST

Fındık bahçeler�n�n ve 
ormanlık alanın �çer�s�nde 
yer alan parkta sey�r kamel-
yalarının yanı sıra çardak-
larda bulunuyor. Çardaklar-
da �nsanların mangal yak-
masına olanak sağlayan şö-
m�neler�n de yer aldığı tar�-

h� parkta çıkab�lecek b�r yan-
gına karşı ya da çevre k�rl�-
l�ğ�ne karşı uyarılarda bulu-
nacak herhang� b�r görevl� 
de bulunmuyor.
“HAYAL KIRIKLIĞINA 

UĞRADIM”
Almanya’da yaşadığını 

ve yılın 4-5 ayını G�re-
sun’da geç�rd�ğ�n� bel�rten 
gurbetç� Ahmet Ustaoğlu z�-
yarete geld�ğ� Tab�at parkın-
da çok büyük b�r hayal kı-
rıklığına uğradığını söyled�. 
Belgesellerde �zled�ğ� par-
kın böyle atıl b�r halde kar-

şısına çıkacağını tahm�n et-
med�ğ�n� bel�rten Ustaoğlu 
;” Belgesellerde �zled�ğ�-
m�zde ne kadar güzel görü-
nüyordu ancak buraya gel-
d�ğ�m�zde tam b�r fiyasko ol-
duğunu gördük. Tar�h� de-
ğ�rmenler harap ed�lm�ş, du-
varlara b�rb�r�ne aşklarını 
�lan etm�ş gençler yazılar 
yazmış. G�r�şte ücret alıyor-
lar ama sonrasında herhang� 
b�r kontrol görevl�s� yok, alı-
nan paraya karşılık tem�zl�k 
ve düzen yok. Şelalelere 
�n�p fotoğraf çekt�rel�m 

ded�k ancak pat�ka yol ya-
pılmış çamur ve p�sl�k �çer�-
s�nde düşe kalka �n�p çıkı-
yoruz çok tehl�kel�. Tar�h�-
m�ze böyle m� sah�p çıkılır, 
�nsanlarımız duyarsız bu b�r 
gerçek ancak s�z tar�h� b�r 
parkı özelleşt�r�rsen�z eğer 
kontrolünü de sağlamanız 
gerekmekted�r. Ülkem�zde 
böyle böyle b�rçok m�ll� 
park atıl durumda ve b�zler 
kend� tar�h�m�z� kend� elle-
r�m�zle yok etmeye devam 
ed�yoruz” �fadeler�n� kullan-
dı.

İç�şler� Bakanlığı, 81 �l val�l�ğ�-
ne orman yangınları �le �lg�l� ge-
nelge göndererek ormanlık alanlar 
ve c�varında ateş yakılmaması tal�-
matını verd�.

Genelgede, mevs�msel veya �n-
san� faktörlere dayalı olarak orman 
yangınlarının artab�leceğ� değer-
lend�r�lerek gerekl� önlemler�n 
alınması, özell�kle yaz mevs�m� ve 
tat�l sezonu olması sebeb�yle va-
tandaşların yoğun b�r şek�lde man-
gal, semaver veya ocak yaktıkları, 
bu durumun da hava sıcaklığının 
yüksekl�ğ� ve kuru ot/çalılık m�kta-
rının artmasına bağlı olarak orman 
yangınlarında artışa neden olduğu 
�fade ed�ld�.

�l ve �lçelerde val� ve kayma-
kamların başkanlığında orman �ş-
letme müdürü/bölge şefi, emn�yet 
müdürü, jandarma komutanından 
müteşekk�l “Orman Yangınları �le 
Mücadele Kom�syonu”nun, val� ve 
kaymakamların başkanlığında yö-

ORMAN YANGINLARI İÇİN GENELGE
ORMANLARI YANGINLARA KARŞI KORUMAK 
İÇİN YASAKLAR GELDİ. MANGAL, SEMAVER, 
ANIZ İÇİN ATEŞ YAKMAK, HAVAİ FİŞEK YASAK

netmel�kte bel�rt�len üyeler�n�n 
yanı sıra �lg�l� beled�ye ve �l özel 
�dares� tems�lc�ler� �le �ht�yaç du-
yulan d�ğer kurum ve kuruluş 
(meslek odaları vb.) tems�lc�ler�n�n 
katılımıyla ac�len toplanması sağ-
lanacak.

Bu kom�syon tarafından, �l/�lçe 
sınırları �çer�s�ndek� ormanlık alan-
ların c�varında yer alan ve yakınlı-
ğı neden�yle orman yangınlarına 
neden olab�lecek (özel mülk�yete 
konu araz�ler de dâh�l) yerler �ç�n 
mangal/semaver/ateş yakılab�lecek 
yerler�n ve yasak olan yerler�n, 
Orman Kanununun 76 ncı madde-
s�n�n (d) bend� göz önünde bulun-
durularak en geç 15 Ağustos 2020 
tar�h�ne kadar bel�rlenerek, har�ta-
landırılacak. Kom�syonlarca bu 
yönde karar alınarak kamuoyuna 
�lan ed�lecek.

Ormanlık alanlarda yetk�l� ku-
rumlarca bel�rlenm�ş olan man-
gal/semaver/ateş yakılab�lecek me-

s�re yerler� �le tab�at parklarının, 
Val�l�k ve Kaymakamlıklarca 
mutad vasıtalarla en gen�ş şek�lde 
vatandaşlarımıza duyurulması sağ-
lanacak.

Orman Kanununun 76'ncı mad-
des�nde yer alan “Ormanlarda �z�n 
ver�len ve ocak yer� olarak bel�rle-
nen yerler dışında ateş yakmak ya-
saktır” hükmü uyarınca, orman 
alanları �çer�s�nde (yetk�l� kurum-
larca bel�rlenm�ş tesc�ll� p�kn�k ve 
mes�re alanları har�ç) mangal/se-
maver/ateş yakılmasına müsaade 
ed�lmeyecek, avcı ve çobanların 
ateş yakması önlenecek. 

İz�n ver�lmeyen alanlar dışında 
31.10.2020 tar�h�ne kadar man-
gal/semaver/ateş yakılmasına saat 
20.00'dan sonra müsaade ed�lme-
yecek.

Başta ormanlık alanların c�va-
rındak� yerler olmak üzere, anız 
veya b�tk� örtüsü (bağ ve bahçe ar-
tığı ot, dal vb.) yakılmasına kes�n-
l�kle müsaade ed�lmeyecek. 

Ormanlık alanlara yakın olan 
yerlerdek� düğün ve benzer� orga-
n�zasyonlarda orman yangınına 
neden olab�lecek hava� fişek, d�lek 
balonu g�b� yanıcı madde kullanıl-
masına �z�n ver�lmeyecek.

REKTÖR CAN,
ÇITLAK’I KUTLADI

P�raz�z İlçe Özel İdare 
ek�pler� tarafından, P�ra-
z�z’�n Narlık ve Nefs�p�raz�z 
köyler�nde bozulan yolların 
onarımları yapılıyor.

Özel İdareye bağlı ek�p-
ler P�raz�z köyler�nde çakıl-
lama, stab�l�ze yol bakım ve 
onarım çalışmalarının yanı 
sıra betonlama çalışmaları-
na da aralıksız devam ed�-
yor. Güneyköy-Kösel� yo-
lunda yaklaşık 8 k�lometre-
l�k b�r alanda yapılan çalış-
maların b�tmes�n�n ardından 
Narlık ve Nefs�p�raz�z köy-

Narlık ve Nefs�p�raz�z'de
çalışmalar devam ed�yor

ler�nde bozulan yolların 
bakım ve betonlama çalış-
maları başlatıldı. İl Özel İda-
res� Yol Bakım Müdürü ve 
mecl�s üyes� Mustafa Gü-
naydın ve mecl�s üyes� Vey-
sel Güneş’�n yanı sıra, AK 
Part� P�raz�z İlçe Başkanı 
Esat Ayyıldız �le İl Genel 
Mecl�s Üyes� Cafer Mav� 
devam etmekte olan çalış-
malarda �ncelemelerde bu-
lunarak çalışmaların b�r an 
evvel b�tmes� �ç�n gerekl� 
desteğ�n ver�leceğ�n� bel�rt-
t�ler.

Haber: Ercan Tarı
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�resunspor’da Hakan Karaahmet başkanlığındak� yönet�m Gkurulunun önümüzdek� aylarda tüzük kongres� yapmayı 
planladığı kayded�ld�.

Yeş�l-beyazlı ek�b�n başkanı Karaahmet’�n kongre önces�nde de 
bel�rtt�ğ� g�b� bundan sonrak� süreçte k�msen�n kulübe teml�k koy-
maması ve görevde olan yönet�mler�n kulübü gel�rden en fazla %40 
borçlandırab�lmes� �ç�n tüzükte bazı değ�ş�kl�klere g�rmey� düşündü-
ğü öğren�ld�. Ş�md� tamamen oyuncu kadrosuna yoğunlaşan Başkan 
Karaahmet’�n l�g�n başlamasının ve pandem� dönem�n�n sona erme-
s�n�n ardından genel kurul kararı alıp, tüzükte bazı değ�ş�kler yapıl-
masını sağlayacağı �fade ed�ld�.

G�resunspor’da b�r buçuk sene başkan-
lık görev�n� yürüten Al� Sac�t Eren, bundan 
sonrak� süreçte tamamen �şler�ne yoğunla-
şacağını d�le get�rd�.

Yen� oluşan yönet�m kuruluna başarılar 
d�leyen esk� başkan Eren; “B�r süre d�nlen-
d�kten sonra tamamen �şler�me yoğunlaşa-
cağım. Şunu herkes b�lmel� k� G�resunspor 
b�z�m her şey�m�z ve her zaman yanında 
olacağım. Bundan sonra artık b�r taraftar 
olarak tr�bündek� yer�m� alacağım ancak 
her zaman G�resunsporumuz’un yanında 
olacağımın b�l�nmes�n� �ster�m” ded�.

G�resunspor’un da mücadele ett�ğ� TFF 1. 
L�gde sezonun ne zaman başlayacağına henüz 
karar ver�lmed�.

Türk�ye Futbol Federasyonu, TFF 1. L�g�n 
sezon planlamasını henüz açıklamadı. L�g�n 
muhtemelen Eylül’ün ortalarına doğru başlaya-
cağı sanılıyor.

Giresunspor’da tüzük
kongresi yapılacak

Ali Eren:
“Tamamen
işlerime
yoğunlaşacağım”

Yepyeni
bir kadro

G�resunspor, 
2020-2021 sezona 
yepyen� b�r oyun-
cu kadrosuyla baş-
lamayı planlıyor. 
Seç�mden sonra ça-
lışmalarına hız 
veren Başkan 
Hakan Karaah-
met’�n geçen se-
zonk� kadroda yer 
alan ve sözleşme-
ler� sona eren 
oyuncuların büyük 
b�r çoğunluğu �le 
masaya oturmayı 
düşünmed�ğ� öğre-
n�ld�. Başkan Ka-
raahmet’�n trans-
ferde çok yüksek 
meblağlara trans-
fer yapmaya da 
sıcak bakmadığı 
ed�n�len b�lg�ler 
arasında.

Es Es Gençl�kspor’da 2020-2021 
sezonunda mücadele edecekler� 
Süper Amatör l�gde de başarılı olma-
yı hedefl�yor.

Es Es Gençl�kspor’da l�g hazırlık-
larına Türk�ye Futbol Federasyonun-
dan çıkacak olan l�gler�n başlama ta-
r�h�ne göre başlanacak. Öte yandan 
Esp�ye Es Es Gençl�ksporlu yönet�c�-
ler geçt�ğ�m�z sezonk� şamp�yon kad-
royu korumayı hedefl�yorlar.

Es-Es mevcut kadroyu güçlend�recek

G�resun’a yapılmasına karar ver�len 4 adet semt sahası konu-
sunda yerler�n bel�rlend�.

Konu �le �lg�l� olarak alınan b�lg�ye göre bel�rlenen yerlerde 
semt sahaların yapılmasına önümüzdek� günlerde hızlı şe-
k�lde başlanacak. G�resun Beled�ye Başkanı Aytek�n Şen-

l�koğlu, �l�m�ze gençler�n faydalanab�leceğ� semt sa-
haların yapılacağını bel�rtm�şt�.

Beled�ye semt
sahalarının yerler�n�

bel�rled�

L�g�n başlama
tar�h� netleşmed�
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Giresunspor’da Hakan Ka-
raahmet başkanlığındaki yöne-
tim kurulu, teknik direktör 
Hakan Keleş ile iki yıllık anlaş-
ma sağladı.

Kulüp tesislerinde düzen-

Giresunspor’un iki yıllığına 
takımın başına getirdiği 
Hakan Keleş’in ekibinde üç Gi-
resunlu hoca da yer alacak

Bu konuda bir açıklama 

Giresunspor’un yeni teknik adamı Hakan Keleş, geride 
kalan sezonki kadroda yer alan oyunculardan en beğendiği fut-
bolcunun Muhammed Himmed’in olduğunu dile getirdi.

Hakan Hoca; “Geçen seneki futbolcular ile ilgili bir şey ko-
nuşmak istemiyorum, çünkü elimizde bir tane oyuncunun ha-
ricinde kimse yok. Muhammed Himmet’i beğendiğim bir 
oyuncuydu ama çok fazla süre alamadı. Artık bizim oyuncu-
muz da değil. Yeniden anlaşılmasını isterim” diye konuştu.

Çotanaklar yeni sezon hazırlıklarına Giresun’dan start ve-
recek. Teknik adam Hakan Keleş; “Giresun’da genç oyuncu-
ların ağırlıklı olduğu bir çalışma dönemimiz olacak. Sonrasın-
da kampa gideceğiz. Oyuncuların bir an önce bize katılması 
gerekiyor. Giresun’da yetenekli oyuncular var tabii ki de. Şu-
anda tüm takımlar çalışmalara başladı. Bizim elimizi biraz 
çabuk tutmamız gerekiyor” dedi.

Yeşil-beyazlılarda yeni dö-
nemde de basın sözcüsü ola-
rak görev yapacak olan Ferhat 
Karademir, teknik adam 
Hakan Keleş’i geçen sene de 
takımın başına getirmek iste-
diklerini dile getirdi.

Karademir; “Hakan Keleş 
hocamızla biz geçen sene de 

Yeşil-beyazlılarda yeni yönetim kurulu, Raul Rusescu şoku 
yaşıyor. Yeşil-beyazlıların Rumen oyuncusunun bir yıllık daha 
sözleşmesi bulunuyordu. Raul’un sözleşmesini alacaklarını tah-
sil edemediği fesih ettiği ve yeni döneme ait olan 270 bin 
EURO’yu istediği belirtildi.

Giresunspor’un başkanı Hakan Karaahmet, son iki sezonda 
Çotanak armalı formayı giyen Landel’in alacaklarından ötürü 
takımı FİFA’ya verdiğini ve kulübün ceza alabileceğini ifade 
etti.

Başkan Karaahmet; “Landel problemini bilmiyorduk, yeni 
duyduk. Landel’in parasını ödemezsek Giresunspor ceza ala-
cak. Giresunspor’un çok ciddi sorunları var” diye konuştu.

Yeşil-beyazlılarda yeni yönetim ilk olarak görev alacak teknik kadroyu belirledi. Hakan Hoca 
iki yıllık sözleşmeye imza attı ve Süper Lig özlemini bitirebilmek için geldiğini dile getirdi.

G�resunspor’da yen� hoca:

Hakan Keleş
lenen imza töreninde konuşan 
Başkan Karaahmet; “ Kongre 
sonrasında hızla çalışmalara 
başladık ve teknik direktör 
Hakan Keleş ile iki yıllık söz-
leşme imzaladık. Ben daha 

önce kendisiyle çalıştım. Bildi-
ğim, tanıdığım bir teknik 
adam. Süper Ligde Sivass-
por’dayken iyi işler yapmış bir 
hoca. Hakan Hocamızın en sev-
diğim tarafı Giresunspor’da 

görev yaptığı süre içerisinde 
üç genç futbolcuyu takıma ka-
zandıran ekibin içerisindeydi. 
Hakan Keleş’in Giresunspor’u 
uzun süreli başarıya taşıyaca-
ğına inancımız tamdır. Gire-
sunspor camiasına hayırlı 
uğurlu olsun” dedi.

FARKLI OLACAĞIZ
Teknik adam Keleş ise şun-

ları söyledi: “Başkanıma ve yö-
netim kuruluna bu görevi 
bana verdikleri için teşekkür 
ediyorum. Başkanımız ile yak-
laşık 10 sene evvel beraber ça-
lışmıştık. Çok iyi işler yapmış-
tık. Devamını getirmek için bu-
raya geldim. Önümüzde baya-
ğı zorlu bir süreç var. Çünkü 
takımda eksiklikler çok. İnşal-
lah bunları en kısa sürede 
çözüp lige hazırlanmak istiyo-

ruz. Heyecanlıyım. Camianın 
yıllardır süren bir özlemi var. 
Bu özlemi sonlandırmak için 
çok emek harcayacağız. Yeni 
sezonu bir fırsat olarak görü-
yorum. Çünkü Süper Ligden 
bizim lige gelen olmadı. Bu 
bizim çok iyi bir fırsat. İyi bir 
takım kurarsak, birlikte olur-
sak Süper Lig hasretini sonlan-
dırırız. Giresun benim daha 
önce çalıştığım bir yer. Burayı 

çok seviyorum”
ÇOK ÇALIŞACAĞIZ

Keleş; “ Çok güzel bir 
uyum yakalamak istiyoruz. 
Çok çalışacağız, çok emek ve-
receğiz. Başkanımızın, yöne-
tim kurulumuzun ve camiamı-
zın bana olan güvenini boşa çı-
kartmayacağım. Yeni bir stadı-
mız var. Çotanaklar orayı dol-
duracaklardır. Güzel bir kadro 
kuracağız. Başkanımız bu ko-

nuda her şeyi yapacaktır. İki 
puan ortalaması bu ligde şam-
piyon yapıyor. Bu işler kadro 
işi. Geç kalmadan kadromuzu 
bir an evvel çalışmalara başla-
mak istiyoruz. İçerideki maçla-
rı kazanıp, dışarıdan puanlar 
getirdiğinizde hedefe ulaşıyor-
sunuz. Çıkmak istiyorsanız, 
farklı olmak zorundasınız. İyi 
oyuncular almak gerekir ama 
onlar da çok para istiyor” dedi.

Tekn�k kadroda üç G�resunlu

yapan Başkan Karaahmet; 
“Hocamız; ekibine kaleci ant-
renörü İsmail Güney, yardımcı 
antrenör olarak Hakan Kurt 
ile teknik menajer olarak 

Ercan Gezgin’i aldı. Bu Gire-
sunlular için çok güzel bir ge-
lişme. Bu konuda bizleri kır-
madı. Ben uyum içerisinde 
herkes ile çalışırım dedi. Ken-
disine bir kez daha teşekkür 
ediyorum” dedi. Teknik ekipte 
ayrıca Ümit Şengül, Cemal Ay-
yıldız ve Sinan Közen de 
görev alacak.

Karadem�r: “Geçen sene de get�rmek �stem�şt�k”
görüşmüştük. Geçen sene bir-
likte çalışmak nasip olmadı. 
Bu sene Hakan başkanımızın 
teklifini geri çevirmedi.

Kendisi Sivasspor’da başa-
rılı bir dönem geçirmişti. 
İnşallah devamını Giresuns-
por’da başaracak” ifadelerini 
kullandı.

İlk olarak G�resun’da

“Bu paralar Süper L�gde b�le yok”

Giresunspor’un mali tablosu çok kötü bir 
durumda. Başkan Hakan Karaahmet; “Gire-
sunspor’a gelen yabancılar 270 bin EURO’ya 
oynamış. 

Böyle bir para Süper Ligde yok. Yazık 
günah. Yabancıların alacaklarının çok büyük 

kısmı ödenmemiş. 
Geçen seneden ödenmesi gereken parala-

rın yüzde sekseni duruyor. Hızlı hareket et-
memiz, hesabımızı da çok iyi yapmamız 
lazım. Futbolcular var. Bize uyan rakamlara 
çekmeye çalışıyoruz” dedi.

Yeşil-beyazlıların teknik adamı Hakan 
Keleş, Giresunspor’u geçen sezon yakından 
takip ettiğini dile getirdi.

Hakan Hoca; “Geçen sene, takım arkada-
şım, hocam Hakan Kutlu görevdeydi. Bende 
hemen hemen her maçı takip etmeye çalıştım. 
Oyuncuların hepsini biliyorum ama maalesef 
elimizde sadece bir oyuncu var” dedi.

“Giresunspor’u
yakından
takip ettim”

En beğendiği Himmed

“Landel sıkıntısını yeni duyduk”

Giresunspor’da Rusescu şoku

Yeşil-beyazlıların geçen sezonki kadrosunda yer alan oyun-
culardan sadece Milinkoviç’in sözleşmesinin devam ettiği belir-
tildi. Geçen seneki oyuncuların büyük bir çoğunluğunun sözleş-
mesinin sona erdiği, devam edenlerin ise fesih ettiği kaydedil-
di. Takımda sadece Milinkoviç’in sözleşmeli oyuncu olduğu be-
lirtilirken, Sırp oyuncunun da 300 bin EURO’ya oynadığı ifade 
edildi.

Sadece Milinkoviç
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